
Jeg vil tro at jeg har kendt Arne længst af os VETtere, da vi i tresserne arbejdede 
sammen i FDMs Rejseafdeling - siden har min kontakt været med Arne i samhandel 
med Dansk Folkeferie. 

 
Arne har altid været et behageligt og afdæmpet gemyt, meget afholdt og tog sig altid 

tid til at alle havde ro i sindet samt ikke mindst, var tilfredse (ca) 
 
På fisketurene med Stængerne havde vi også glæde af Arnes altid gode humør og for 

min del så jeg Arne lejlighedsbvist i Gilleleje, hvor han havde sommerhus i en 
årrække. 

 
Desværre har jeg ikke mulighed for at deltage i den sidste hilsen, så Arne og hans 
familie må nøjes med positive tanker og følelser. 

// Jahn Schapiro 
 

 
Havde fornøjelsen af, at have Arne som min stedfortræder i min tid som 
Rejsebureauchef i FDM efter Poul H. Ewerlöf. Samtidig var han chef for FDM Travels 

afdeling på hovedkontoret på Blegdamsvej. En vigtig position, med mange 
medarbejdere. 

En meget udfordrende post, specielt da FDM fik ny koncernchef i A. Mogens Bøll. 
 
Mogens Bøll rev sandelig "pyramider" ned - på godt og ondt. Der var kun "sort/hvidt". 

Gråzonen fandtes ikke. 
 

Arne stod, som symbolet på den loyale medarbejder, som nok var klar til 
forandringer, men..... 
 

Jørgen Løye fra Dansk Folkeferie, blev opmærksom på denne unikke mand og efter en 
henvendelse til mig, var et nyt liv og karriere klar til Arne.  

 
Et job han - igen, klarede til rent UG. Til min STORE glæde. Det fortjente han 
sandelig. 

 
Arne var et pragtfuldt menneske. Altid i ro med sig selv - ihvertfald udadtil. Havde et 

STORT fokus og hjerterum for sine ansatte, som betød alt. Han kæmpede for sine 
ansatte og deres kår og samtidig med, at hans loyalitet til hans arbejdsgiver var unik. 

Et stort menneske. 

Endnu en god kollega er gået bort. Alt for tidligt. 
 

Alle er på en eller anden måde unikke.  
 

Men Arne Johansen - som ikke sååå mange kendte, var unik på helt sin helt egen 
måde. 
 

Tak Arne - fra alle os, elever, medarbejdere, kollegaer og chefer, som lærte dig at 
kende. Du var en god kollega og en varm ven. 

 
Du var noget specielt. 
 

RIP 
 

Mvh 
// Leif Andersen 
 

 



 
 
Farvel til Arne - 

Et dejligt menneske og god ven, er desværre ikke mere blandt os, 
jeg vil altid huske Arne som noget ekstra, æret været hans minde 

// Bjarne Eklund 
 
 

 
Lærte ham specielt at kende i Dansk Folkeferie, hvor han stod for alle Kenya rejser i 

starten da Ole Andreasen sagde god for denne aktivitet. Vi havde mange gode møder 
sammen, Arne altid positiv og masser af ideer. 
Havde mange gode snak med Arne i Seniorklubben. Jeg vil savne ham. 

R I P 
// Finn Bluhme 

 
 
Som mangeårigt medlem af Seniorklubbens bestyrelse har jeg haft fornøjelsen af at 

arbejde sammen med Arne. Det var fantastisk at mødes med Arne til vore 
bestyrelsesmøder, hvor han deltog med ildhu, men i en meget afdæmpet og rolig 

facon, som var kendetegnet for Arne. 
Arne var utroligt vellidt af alle i branchen gennem hele sit virke, og han vil derfor blive 
savnet af en meget stor kreds, bl.a. hos VET’terne og ikke mindst i Seniorklubben. 

 
Kære Arne - tak for alt. Vi vil savne dig i vor midte. 

 
Æret være dit minde. 
// Peter Bjarnholt 

 


